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Inleiding 

We MOETEN de daken vol leggen! 

Het klimaatrapport van IPCC, de organisatie van de Verenigde Naties, dat onlangs verscheen heeft 

aangetoond dat verduurzaming enorm belangrijk is en versneld moet worden.  

Maar de fractie van PWF constateert tegelijkertijd dat inwoners van Medemblik nog steeds een 

omgevingsvergunning moeten aanvragen voor het plaatsen van zonnepanelen op het dak van hun 

woning. Dit strookt in onze optiek niet met elkaar.  

Wij begrijpen dat voor het grootschalig plaatsen van zonnepanelen op bedrijfsdaken een 

omgevingsvergunning wellicht nog wel noodzakelijk is. 

 

Naar aanleiding hiervan heeft de fractie van PWF de volgende vragen: 

1.  In welke gevallen moeten inwoners van Medemblik een vergunning hebben voor het 

plaatsen van zonnepanelen op het dak van hun woning en wat kunnen redenen zijn de 

vergunning te weigeren? 

antwoord  Plaatsing van zonnepanelen op particuliere daken is in veruit de meeste gevallen zonder 

omgevingsvergunning mogelijk. Er wordt alleen een uitzondering gemaakt voor daken 

van monumenten en in beschermd stads- en dorpsgezicht. Bij de toetsing van de 

aanvraag kijken we dan in hoeverre de plaatsing van zonnepanelen inpasbaar is.  

 

2. Waarop zijn de regels hiervoor gebaseerd? 

Antwoord De Welstandsnota. 

3. Bent u, met de fractie van PWF, van mening dat we in dit opzicht geen keuze meer 

hebben, maar de plaatsing van zonnepanelen op particuliere daken volledig vrij moeten 

geven? 



 

 

Antwoord Zie antwoord 1. In een relatief klein aantal gevallen is een vergunning nodig voor het 

plaatsen van zonnepanelen. Op dit moment voeren we een pilot uit in het beschermd 

stadsgezicht in Medemblik. Deze pilot richt zich op de verruiming van mogelijkheden 

voor zonnepanelen met aandacht voor een zorgvuldige inpassing. Met de uitkomsten van 

deze pilot kan worden bekeken in hoeverre we de Welstandsnota hierop willen 

aanpassen.  

 

4. Bent u, met de fractie van PWF, van mening dat plaatsing van zonnepanelen door de 

gemeente actief moet worden gestimuleerd? 

Antwoord Ja, we zijn met u eens dat we inwoners en ondernemers moeten stimuleren om 

zonnepanelen te leggen op daken. Zo organiseren we dit jaar nog een collectieve 

inkoopactie onder onze inwoners.  

Bij ondernemers op bedrijventerreinen is sinds kort de Stichting Energieneutrale 

bedrijventerreinen actief. Het doel van deze stichting is dat alle Westfriese 

bedrijventerreinen in 2040 energieneutraal zijn. Onder deze stichting vallen twee 

organisaties:  

1. een ondernemersloket die ondernemers onafhankelijk advies geeft.  

2. een organisatie die collectieve inkoop organiseert. Het gaat hierbij zowel om alle 

soort mogelijke maatregelen die mogelijk zijn om het bedrijventerrein te 

verduurzamen. U kunt hierbij denken aan energiebesparing, maar ook 

energieopwekking.  

Een mooi voorbeeld op het WFO-terrein in Zwaagdijk-Oost is dat de Action inmiddels 

ruim 12.000 zonnepanelen op hun bedrijfsdaken hebben gelegd. Deze wekken voor meer 

dan 3.000 huishoudens stroom op. 

5. Bent u bereid de gemeenteraad een voorstel te doen met als doel in 2022 en verder het 

aantal m2’s zon op daken drastisch te verhogen? Zo nee, waarom niet? 

Antwoord We vinden dit niet nodig. Dit omdat we zowel vanuit de Regionale Energiestrategie 

Noord-Holland Noord en de Transitievisie Warmte inzetten op het stimuleren van zon op 

dak. 

 

6. Bent u, met de fractie van PWF, van mening dat hierop een uitzondering gemaakt zou 

kunnen worden voor het beschermd dorpsgezicht van Twisk? 

Antwoord Zie antwoord 3. 

 

 


